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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till energi- och näringsminister Ebba Busch (KD)

2023/24:226 Uteblivet elstöd till Falkenbergs kommun

Falkenbergs kommun har, liksom andra kommuner, ansökt om elstöd och hade 
räknat med ett elstöd på 18,5 miljoner. Efter beslut från Skatteverket kom 
emellertid beskedet att maximalt 2,5 miljoner kronor kan beviljas.

I korta drag handlar det om att Skatteverket bedömer att Falkenbergs kommun 
är en jordbruksproducent. Beslutet grundar sig på ett statsbidrag om 25 000 
kronor som Falkenbergs kommun tidigare har fått för sin växthusverksamhet.

Falkenberg är inte den enda kommun som nu går miste om miljonbelopp i 
elstöd. Även Sala kommun och Region Jönköping har av Skatteverket blivit 
bedömda som jordbruksproducenter och därför blivit nekade elstöd. Det kan 
rimligen inte ha varit regeringens avsikt vid utformningen av 
elstödskompensationen.

Mot bakgrund av det ovan anförda är min fråga till energi- och näringsminister 
Ebba Busch följande:

 

Avser ministern att vidta några åtgärder för att säkerställa att bland annat 
Falkenbergs kommun inte går miste om miljoner i elstöd?

………………………………………

Aida Birinxhiku (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-11-08
Besvaras senast
2023-11-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


